
Wlociawek dnia
t4 'l

'.?..!. :.. |.'............2022 rCzeslaw Zaneczny

Radnv RadJt Miasta Wloclawek

Pan dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Woclawek

INTERPELACJA

Panie Prezydencie miasto Wloclawek planuje od pewnego czasu

zagospodarowanie terenu na osiedlu Kazimierza wielkiego dawnego historycznego

tzw. "osiedla Grzywno". Zinformacji publicznej czytamy na stronach BIP urzgdu Miasta

Wloclawek Ze oglaszany jest kolejny ju2 czwarty przetarg na opracowanie dokumentacji

projektowej na zadanie " Park Grzywno - zagospodarowanie terenow zielonych na terenle

dawnego osiedla Grzywno - lV postgpowanie." mieszkaricy pytajq dlaczego nie mozna

wyloni6 wykonawcy tego zadania. Mieszkar'rcy r6wnie2 sq zainteresowani kiedy mogq liczyc

na to 2e ten historyczny teren bgdzie zagospodarowany I udostepniony mieszkancom.


